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Hello 
A létige (be) 

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS 
TELJES 
ALAK 

RÖVID ALAK TELJES ALAK RÖVID ALAK 

I am 
You are 
He is 
She is 
It is 
We are 
You are 
They are 

I'm 
You're 
He’s 
She's 
It’s 
We’re 
You're 
They’re 

I am not 
You are not 
He is not 
She is not 
It is not 
We are not 
You are not 
They are not 

I'm not 
You aren't 
He isn’t 
She isn't 
It isn’t 
We aren’t 
You aren't 
They aren’t 

 
Beszédben és nem hivatalos környezetben a 
rövidített alakok gyakoribbak. 
 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Am I? 
Are you? 
Is he? 
Is she? 
Is it? 
Are we? 
Are you? 
Are they? 

Yes, I am. 
Yes, you are. 
Yes, he is. 
Yes, she is. 
Yes, it is. 
Yes, we are. 
Yes, you are. 
Yes, they are. 

No, I’m not. 
No, you aren’t. 
No, he isn’t. 
No, she isn’t. 
No, it isn’t. 
No, we aren’t. 
No, you aren’t. 
No, they aren’t. 

 
Birtokos eset 

SZEMÉLYES NÉVMÁSOK BIRTOKOS ESET 
I 
you 
he 
she 
it 
we 
you 
they 

my 
your 
his 
her 
its 
our 
your 
their 

 
• A birtokos esetű névmásokat főnevek előtt 

használjuk, névelő nélkül. 
He is my friend. His name is Ted. Ő a barátom. 
Az ő neve Ted. 

Birtokos eset 
 
• A birtokos esetet birtoklás kifejezésére 

használjuk, a főnév végén egy ‘s hozzáadásával. 
Ha a főnév többes számban van, csak a ‘-t 
tesszük ki.  

This is Tom’s book. It’s Tom’s. Ez Tom könyve. 
Ez Tomé. 
This is my sister’s pencil. Ez a testvérem 
ceruzája. 
My parents’ computer is black. A szüleim 
számítógépe fekete. 

This / That / These / Those 

Egyes szám Többes szám 
this 
that 

these 
those 

 
• A közelre mutató névmások a “this” és “these”: 

These are my books. Ezek a könyveim. 
• A távolra mutató névmások a “that” és “those”. 

Those boys over there are my friends. Azok a 
fiúk ott a barátaim.  

• Emberekre, állatokra és tárgyakra egyaránt 
utalhatnak.  

A “have got” ige 

• A “have got” igét használjuk: 
- birtoklás kifejezésére. 

I’ve got a computer. Van egy számítógépem. 
- családi kapcsolatok kifejezésére. 

He’s got two brothers. Két bátyja van. 
- emberek, állatok jellemzésére. 

Mary has got fair hair. Marynek világos haja 
van. 

KIJELENTŐ MÓD 
I/You/We/They 
He/She/It 

‘ve (=have) got 
’s (=has) got 

 

TAGADÁS 
I/You/We/They 
He/She/It 

haven’t (=have not) got 
hasn’t (=has not) got 

 

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Have I/you/we/they got? 
 
Has he/she/it got? 

Yes, I/you/we/they have. 
No, I/you/we/they haven’t. 
Yes, he/she/it has. 
No, he/she/it hasn’t. 
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A “can” segédige 

KIJELENTŐ MÓD 
I/You/He/She/It 
We/You/They can dance 

 

TAGADÁS 
I/You/He/She/It 
We/You/They can’t (cannot) dance 

 

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 

Can 
 

I/you/ 
he/she/it 
we/you/ 
they 

dance? 

Yes,  
 

I/you/ 
he/she/it/ 
we/you/ 
they  

can.  

No, 

I/you/ 
he/she/it/ 
we/you/ 
they 

can’t. 

 

• A “can” segédigével képességet fejezünk ki: 
He can swim. Ő tud úszni. 

Present Simple (egyszerű jelen igeidő) 

KIJELENTŐ 
MÓD 

TAGADÁS 

 TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I speak 
You speak 
He speaks 
She speaks 
It speaks 
We speak 
You speak 
They speak 

I do not speak 
You do not speak 
He does not speak 
She does not speak 
It does not speak 
We do not speak 
You do not speak 
They do not speak 

I don't speak 
You don't speak 
He doesn't speak 
She doesn't speak 
It doesn't speak 
We don't speak 
You don't speak 
They don't speak 

 

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Do I speak? 
Do you speak? 
Does he speak? 
Does she speak? 
Does it speak? 
Do we speak? 
Do you speak? 
Do they speak? 

Yes, I do. 
Yes, you do. 
Yes, he does. 
Yes, she does. 
Yes, it does. 
Yes, we do. 
Yes, you do. 
Yes, they do. 

No, I don't. 
No, you don’t. 
No, he doesn’t. 
No, she doesn't. 
No, it doesn’t. 
No, we don’t. 
No, you don't. 
No, they don’t. 

 

FONTOS 
does/doesn’t után az ige már nem kap “s” ragot. 
 

Egyes szám harmadik személyű igealak: 
(he/she/it) 
a legtöbb ige “s” ragot kap I speak ->he speaks 

I like ->he likes 
a követezőkre végződő igék 
“es” ragot kapnak: -ss, -sh, 
-ch, -x, -o  

I watch ->she watches  
I go ->she goes 

Mássalhangzó + y-ra végződő 
igék helyesírása: “y” lemarad, 
helyette: “ies” 

I study ->he studies 
DE 
I play ->it plays 

 

Az egyszerű jelen igeidőt: 
• ismétlődő, szokásos cselekvések kifejezésére 

használjuk. 
I watch TV every day. Minden nap TV-t nézek. 
She plays tennis at the weekend. Hétvégén 
teniszezni szokott. 

• illetve általános cselekvések, állapotok 
kifejezésére. 
We live in Boston. Bostonban élünk. 
I like video games. Szeretem a videójátékokat. 

Elöljárószavak idő kifejezésére (at / in / on) 

at six o’clock / half past two, etc. 
noon / night / midday / midnight 
the weekend(s) 

in the morning / afternoon / evening 
my free time 

on Saturday, etc. 
Friday morning / afternoon, etc. 
weekdays 

 

Gyakoriságot kifejező határozók 

 * *** **** ***** 
Never 
soha 

Sometimes 
néha 

Often 
gyakran 

Usually 
általában 

Always 
mindig 

 

Helyük a mondatban: 
• közvetlenül az ige előtt: 

John often plays football on Saturdays. 
Peter doesn't usually have breakfast. 
Do you always watch TV in the evening? 

• a létige után 
Sheryl is never late for school. 
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Elöljárószavak hely kifejezésére 
In:  The book is in the bag.  
 A könyv a táskában van. 
on  The book is on the desk.  
 A könyv az asztalon van. 
under  The cat is under the table.  
 A macska az asztal alatt van. 
next to  The pencil is next to the book.  
 A ceruza a könyv mellett van. 
between The pencil is between the book   
 and the bag.  
 A ceruza a könyv és a táska között van. 
in front of  The table is in front of the sofa.  
  Az asztal a kanapé előtt van. 
behind   The cat is behind the sofa. 
  A macska a kanapé mögött van. 
 

Kérdőszavak 

• Who? Ki? Kit?  
A: Who’s that? Ki az?  
B: My friend, Kim. A barátom, Kim. 
 

• What? Mi, Mit? 
A: What’s your favourite sport? Mi a kedvenc 
sportod? 
B: Basketball. A kosárlabda. 

• Where? Hol? Honnan? Hová? 
Where are you from? I’m from Madrid. Honnan 
származol? Madridból. 

• How? Hogy? Hogyan? 
A: How are you? Hogy vagy?  
B: Not bad. Egész jól. 

• How old? Hány éves? Mennyi idős? 
A: How old are you? Hány éves vagy? 
B: Twelve. Tizenkettő. 

• When / What time? Mikor? 
A: When do you play tennis? Mikor szoktál 
teniszezni? 
B: On Mondays and Wednesdays. Hétfőnként és 
szerdánként. 
A: What time do you finish school? Mikor végzel 
az iskolában? 
B: At 3.30. Fél négykor. 

• Whose? Kié? 
A: Whose book is this? Kié ez a könyv? 
B: It’s my sister’s. A testvéremé. 
 

Module 1 
Többes szám 

Nem rendhagyó főnevek 
• A legtöbb főnév -s 
végződést kap 

cat ->cats 
computer ->computers 

• A -s, -ch, -sh, -x, -o, betűkre 
végződő főnevek  -es 
végződést kapnak 

box ->boxes 
watch ->watches 

• Mássalhangzó + y-ra 
végződő főnevek helyesírása: 
“y” lemarad, helyette: “ies” 

country ->countries 
DE 
boy ->boys 

• -f betűre végződő főnevek -
ves végződést kapnak 

shelf ->shelves 

 

Rendhagyó főnevek 
man ->men 
woman ->women 
child ->children 
foot ->feet 

tooth ->teeth 
person ->people 
mouse ->mice 
fish -> fish 

 

Megszámlálható és megszámlálhatatlan főnevek 
• A megszámlálható főneveknek van egyes és 

többes számú alakja is. Határozatlan névelő és 
szám is használható előttük. 
a table - two tables 

• A megszámlálhatatlan főneveknek csak egyes 
számú alakjuk van, nem lehet őket többes 
számba tenni. Nem használhatunk előttük 
határozatlan névelőt, vagy számot. 
coffee - water – milk 

a(n) - some 
a(n) + egyes számú megszámlálható főnév 
some + többes számú megszámlálható főnév 
some + megszámlálhatatlan főnév 
There’s an orange and some ice cream in the 
fridge. 
Van egy narancs és egy kis fagylalt a hűtőben. 
There are some apples, too. Van néhány alma is. 

some - any - a lot of / lots of 
• A “some” használható megszámlálhatatlan és 

megszámlálható főnevek előtt egyaránt, 
kijelentő mondatokban, illetve kínálás esetnél. 
There are some carrots in the fridge. Van pár 
répa a hűtőben. 
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Would you like some orange juice? Kérsz egy kis 
narancslevet? 

• Az “any” megszámlálhatatlan főnevek előtt és 
többes számú megszámlálható főnevek előtt 
állhat tagadó és kérdő mondatokban. 
Is there any milk in the fridge? Van tej a 
hűtőben? 
There aren’t any apples in the fridge. Nincs alma 
a hűtőben. 

• Az “a lot of / lots of” kifejezések állhatnak 
megszámlálható és megszámlálhatatlan főnevek 
előtt is.  
I eat a lot of / lots of fruit. Rengeteg gyümölcsöt 
eszek. 
I eat a lot of / lots of apples. Rengeteg almát 
eszek. 

 

Személyes névmások 

Alanyeset Tárgyeset 
I 
You 
He 
She 
It 
We 
You 
They 

me 
you 
him 
her 
it 
us 
you 
them 

 

• A személyes névmás alanyesetét a mondat 
alanyaként, az ige előtt használjuk 
Look at that girl. She’s beautiful. Nézd azt a 
lányt. Ő szép.  

• A tárgyesetet a mondatban az igék tárgyaként 
használjuk. Helyük a mondatban az ige után 
vagy elöljárószavak után van. 
This soup is delicious. Taste it! Ez a leves finom. 
Kóstold meg (azt). 

How much...? / How many...? 
• A “How much” kérdőszót megszámlálhatatlan 

főnevek előtt használjuk, mennyiségre kérdezve. 
How much water is in the bottle? Mennyi víz van 
az üvegben? 

• A “How many” kérdőszó megszámlálható 
főnevekre utal, és darabszámra kérdezünk vele.  
How many students are there in the classroom? 
Hány diák van a teremben? 

Module 2 
 
A folyamatos jelen igeidő 
 

KIJELENTŐ MÓD 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I am playing 
You are playing 
He is playing 
She is playing 
It is playing 
We are playing 
You are playing 
They are playing 

I’m playing 
You’re playing 
He’s playing 
She’s playing 
It’s playing 
We’re playing 
You’re playing 
They’re playing 

 
TAGADÁS 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I am not playing 
You are not playing 
He is not playing 
She is not playing 
It is not playing 
We are not playing 
You are not playing 
They are not playing 

I’m not playing 
You aren’t playing 
He isn’t playing 
She isn’t playing 
It isn’t playing 
We aren’t playing 
You aren’t playing 
They aren’t playing 

 
 

KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Am I playing? 
Are you playing? 
Is he playing? 
Is she playing? 
Is it playing? 
Are we playing? 
Are you playing? 
Are they playing? 

Yes, I am. 
Yes, you are. 
Yes, he is. 
Yes, she is. 
Yes, it is. 
Yes, we are. 
Yes, you are. 
Yes, they are. 

No, I’m not. 
No, you aren’t. 
No, he isn’t. 
No, she isn’t. 
No, it isn’t. 
No, we aren’t. 
No, you aren’t. 
No, they aren’t. 

 
• A folyamatos jelen igeidőt a beszéd pillanatában 

éppen folyamatban levő cselekvések 
kifejezésére használjuk.  
What is Kelly doing now?Mit csinál most Kelly? 
She's talking on the phone. Telefonál. 
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Helyesírási szabályok 
a legtöbb ige változatlan marad 
az -ing előtt 

talk ->talking 

ha -e betűre végződik az ige, 
akkor az lemarad, és így követi az 
-ing 

come ->coming 

az egy szótagú szavak esetében, 
ha egy magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik.  

stop ->stopping 

két vagy több szótagú szavak 
esetében, ha hangsúlyos 
magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik.  

begin ->beginning 
DE 
happen ->happening 

egy magánhangzó+”l” betűre 
végződő szavak esetén az “l” 
megkettőződik. 

l ->travelling 

az -ie végződésű szavak vége -y 
betűre változik 

lie ->lying 

 
A folyamatos és egyszerű jelen igeidő 
• A folyamatos jelen igeidőt a beszéd pillanatában 

éppen történő cselekvések kifejezésére 
használjuk.  
John is watching TV now. John épp tévét néz. 
Listen! She is playing the piano. Hallgasd csak! 
Zongorázik. 

• Az egyszerű jelen igeidőt szokásos, ismétlődő 
cselekvések és állapotok kifejezésére használjuk. 
John watches TV at the weekend. John hétvégén 
tévét szokott nézni. 
He plays the piano every day. Minden nap 
zongorázik.  

 
Időhatározók 
Folyamatos jelen Egyszerű jelen 
now, at the 
moment 

usually, always, often, etc. 
every day/week, etc. 
in the afternoons/summer, etc. 
on Mondays, at the weekend, etc. 

like/love/enjoy/hate 
• like/love/enjoy/hate + főnév: 

I love my family. Szeretem a családom. 
Pablo hates basketball. Pablo utálja a 
kosárlabdát. 

• like/love/enjoy/hate + “-ing”-es alak: 
Maria loves swimming. Maria szereti az úszást. 

I hate doing my homework. Utálom a házi 
feladat írását. 

Module 3 
Egyszerű múlt igeidő 
• Az egyszerű múlt igeidőt múltban történt 

cselekvések vagy történések kifejezésére 
használjuk. A létige múlt ideje múltbeli létezést 
fejez ki.   
Yesterday we visited a museum. It was great! 
Tegnap múzeumba mentünk. Nagyszerű volt! 

 
A létige múlt ideje (be) 

KIJELENTŐ 
MÓD 

TAGADÁS 

 TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I was 
You were 
He was 
She was 
It was 
We were 
You were 
They were 

I was not 
You were not 
He was not 
She was not 
It was not 
We were not 
You were not 
They were not 

I wasn’t 
You weren’t 
He wasn’t 
She wasn’t 
It wasn’t 
We weren’t 
You weren’t 
They weren’t 

 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Was I? 
Were you? 
Was he? 
Was she? 
Was it? 
Were we? 
Were you? 
Were they? 

Yes, I was. 
Yes, you were. 
Yes, he was. 
Yes, she was. 
Yes, it was. 
Yes, we were. 
Yes, you were. 
Yes, they were. 

No, I wasn’t. 
No, you weren’t. 
No, he wasn’t. 
No, she wasn’t. 
No, it wasn’t. 
No, we weren’t. 
No, you weren’t. 
No, they weren’t. 

 
There was / There were 

KIJELENTŐ MÓD TAGADÁS 
There was There wasn’t 
There were There weren’t 

 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 

Was there? Yes, there was. 
No, there wasn’t. 

Were there? Yes, there were. 
No, there weren’t. 
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Nem rendhagyó igék múlt ideje (kijelentő mód) 
 
KIJELENTŐ MÓD 
I 
He/She/It  
We/You/They 

played 

 
Helyesírási szabályok 
a múlt idő jele: -ed talk ->talked 
-e betűre végződő szavak esetén 
csak -d a múlt idő jele  

dance ->danced 

ha mássalhangzó+y-ra végződik 
az ige, akkor a múlt idő jele: -ied 
 

try ->tried 
DE 
play ->played 

az egy szótagú szavak esetében, 
ha egy magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik.  

stop ->stopped 

két vagy több szótagú szavak 
esetében, ha hangsúlyos 
magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik.  

prefer ->preferred 
DE 
happen ->happened 

egy magánhangzó+”l” betűre 
végződő szavak esetén az “l” 
megkettőződik. 

travel ->travelled 
DE 
sail ->sailed 

 
A rendhagyó igék múlt ideje (kijelentő mód) 
 
KIJELENTŐ MÓD 
I 
He/She/It  
We/You/They 

went 

 
A rendhagyó igék nem -ed végződéssel kerülnek 
múlt időbe. 
 
FONTOS 
Táblázat a rendhagyó igeidőkről 
 
 
Időhatározók múlt idő esetén 
yesterday / yesterday morning, etc. 
last night/week/weekend/month/year 
last Wednesday/Friday, etc. 
last summer/winter, etc. 
two days / a week / three months / five years ago 
in + year 
 
 

Az egyszerű múlt igeidő használata 
 

KIJELENTŐ 
MÓD 

TAGADÁS 

 TELJES ALAK RÖVID ALAK 
played / ate 
You played / 
ate 
He played / 
ate 
She played / 
ate 
It played / 
ate 
We played / 
ate 
You played / 
ate 
They played / 
ate 

did not play / eat 
You did not play / 
eat 
He did not play / 
eat 
She did not play / 
eat 
It did not play / eat 
 
We did not play / 
eat 
You did not play / 
eat 
They did not play / 
eat 

didn’t play / eat 
You didn’t play / 
eat 
He didn’t play / 
eat 
She didn’t play / 
eat 
It didn’t play / 
eat 
We didn’t play / 
eat 
You didn’t play / 
eat 
They didn’t play / 
eat 

 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Did I play / eat? 
Did you play / eat? 
Did he play / eat? 
Did she play / eat? 
Did it play / eat? 
Did we play / eat? 
Did you play / eat? 
Did they play / eat? 

Yes, I did. 
Yes, you did. 
Yes, he did. 
Yes, she did. 
Yes, it did. 
Yes, we did. 
Yes, you did. 
Yes, they did. 

No, I didn’t. 
No, you didn’t. 
No, he didn’t. 
No, she didn’t. 
No, it didn’t. 
No, we didn’t. 
No, you didn’t. 
No, they didn’t. 
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Module 4 
Jövő idő (be going to) 
KIJELENTŐ MÓD 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I am going to play 
You are going to play 
He is going to play 
She is going to play 
It is going to play 
We are going to play 
You are going to play 
They are going to play 

I’m going to play 
You’re going to play 
He’s going to play 
She’s going to play 
It’s going to play 
We’re going to play 
You’re going to play 
They’re going to play 

 
TAGADÁS 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I am not going to play 
You are not going to play 
He is not going to play 
She is not going to play 
It is not going to play 
We are not going to play 
You are not going to play 
They are not going to play 

I’m not going to play 
You aren’t going to play 
He isn’t going to play 
She isn’t going to play 
It isn’t going to play 
We aren’t going to play 
You aren’t going to play 
They aren’t going to play 

 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Am I going to play? 
Are you going to play? 
Is he going to play? 
Is she going to play? 
Is it going to play? 
Are we going to play? 
Are you going to play? 
Are they going to play? 

Yes, I am. 
Yes, you are. 
Yes, he is. 
Yes, she is. 
Yes, it is. 
Yes, we are. 
Yes, you are. 
Yes, they are. 

No, I’m not. 
No, you aren’t. 
No, he isn’t. 
No, she isn’t. 
No, it isn’t. 
No, we aren’t. 
No, you aren’t. 
No, they aren’t. 

 
TIME EXPRESSIONS 
tomorrow / tonight 
next month/year/week/Tuesday, etc. 
in an hour / a year, etc. 
soon 
• Jövő idejű tervek kifejezésére használjuk. 

Dennis is going to buy a car next week. Dennis  
autót fog venni a jövő héten. 
 

FONTOS 
A “go” igét nem fontos kiírni a “be going to” szerkezet 
után. 
Ted’s going (to go) swimming next weekend. 
Ted úszni megy jövő hétvégén. 
A folyamatos jelen igeidő is kifejezhet jövő idejű terveket:  
We are having a party next Saturday. Jövő szombaton 
bulit tartunk. 

A melléknevek közép- és felsőfoka 
• Amikor összehasonlítunk két tárgyat, embert, 

fogalmat egymással, a mellékneveket fokozzuk, 
közép vagy felsőfokot használva. 

 
Az összehasonlítás képzése 
Középfok 
melléknév + -er + than John is older than Peter. 

John idősebb, mint Peter. 
Felsőfok 
the + melléknév 

+ -est 
+ of/in John is the tallest boy 

in his class. John a 
legmagasabb fiú az 
osztályában. 

 
Mindegyik egy szótagú, és a 
legtöbb két szótagú melléknév 
esetén az -er és -est képzőt 
használjuk: 

clean ->cleaner -
>the cleanest 
quiet ->quieter -> 
the quietest 

Amikor -e betűre végződik a 
melléknév, nem írunk még egyet: 

nice ->nicer -> the 
nicest 

Egy szótagú melléknevek 
esetében, ha egy 
magánhangzó+egy 
mássalhangzóra végződnek, 
akkor az utolsó mássalhangzó 
megkettőződik. 

hot ->hotter -> the 
hottest 

Mássalhangzó +y-ra végződő 
melléknevek esetében az y 
helyett: -ier/-iest 

easy ->easier -> the 
easiest 

 
Rendhagyó melléknevek fokozása 
alapfok középfok felsőfok 
good 
bad 
many / much 

better 
worse 
more 

the best 
the worst 
the most 

 
somebody – anybody – nobody – everybody 
• a “somebody” kijelentő mondatokban 

használatos. 
There is somebody in the living room. Van valaki 
a nappaliban. 

• az “anybody” tagadó és kérdő mondatokban 
használt. 
There isn’t anybody in the living room. Nincs 
senki a nappaliban.  
Is there anybody in the living room? Van valaki a 
nappaliban? 
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• A “nobody” kijelentő mondatokban használható, 
negatív jelentéstartalommal. 
There’s nobody in the living room. Nincs senki a 
nappaliban. 

• Az “everybody” kijelentő és kérdő mondatokban 
használt. 
Everybody is in the living room. Mindenki a 
nappaliban van.  
Is everybody in the living room?Mindenki a 
nappaliban van? 

 
FONTOS 
• A somebody, anybody, nobody and everybody 
személyekre utalnak (valaki, bárki, senki, mindenki) 
• A somebody, anybody, nobody and everybody után 
egyes szám harmadik személyű ige áll.  
 
Jövő idő (will) 
KIJELENTŐ MÓD 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I will play 
You will play 
He will play 
She will play 
It will play 
We will play 
You will play 
They will play 

I’ll play 
You’ll play 
He’ll play 
She’ll play 
It’ll play 
We’ll play 
You’ll play 
They’ll play 

 
TAGADÁS 
TELJES ALAK RÖVID ALAK 
I will not play 
You will not play 
He will not play 
She will not play 
It will not play 
We will not play 
You will not play 
They will not play 

I won’t play 
You won’t play 
He won’t play 
She won’t play 
It won’t play 
We won’t play 
You won’t play 
They won’t play 

 
KÉRDŐ ALAK RÖVID VÁLASZ 
Will I play? 
Will you play? 
Will he play? 
Will she play? 
Will it play? 
Will we play? 
Will you play? 
Will they play? 

Yes, I will. 
Yes, you will. 
Yes, he will. 
Yes, she will. 
Yes, it will. 
Yes, we will. 
Yes, you will. 
Yes, they will. 

No, I won’t. 
No, you won’t. 
No, he won’t. 
No, she won’t. 
No, it won’t. 
No, we won’t. 
No, you won’t. 
No, they won’t. 

 
 
 

A will segédigét használjuk jövő idő kifejezésére: 
• azonnali döntések esetén 

Don’t worry. I’ll come shopping with you. Ne 
aggódj, elmegyek veled vásárolni. 

• javaslatoknál 
I’ll help you with everything. Mindenben segítek 
neked. 

• kéréseknél 
Will you help us? Segítesz nekünk? 

• ígéreteknél 
I won’t be late. I promise. Nem fogok elkésni. 
Megígérem. 
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